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Kom in actie 
 
Zoals u misschien gehoord of gelezen heeft gaat de organisatie van de VVD 
ingrijpend veranderen. Voor het geval het u is ontgaan geef ik nog even de 
voornaamste wijzigingen door. 
 
Op de Algemene Ledenvergadering die eind november plaats vond in Rotterdam 
zijn de nieuwe statuten en het huishoudelijk reglement aangenomen. Er komen 
minder Kamercentrales en minder afdelingen. Dit houdt voor ons in dat de KC’s 
Noord-Holland Noord, Amsterdam en Noord-Holland Zuid op zullen gaan in één 
regio Noord-Holland. Afdelingen, zoals de onze, moeten bestaan uit een minimaal aantal leden. Voldoe je niet 
aan deze eis dan moeten afdelingen samengaan in wat in de nieuwe situatie een Lokaal Netwerk heet. 
 
Doel van deze operatie is een grotere slagvaardigere organisatie te worden waardoor het makkelijker wordt 
bijvoorbeeld sprekers uit te nodigen, opleidingen te verzorgen enz. Daarnaast wordt de partij meer naar 
buiten gericht. De opzet is alle liberaal denkenden, lid of niet, te betrekken bij en toegang te geven tot alle 
activiteiten die de VVD organiseert. En verder komen er ook een aantal thematische netwerken. 
 
Toen de plannen bekend werden hebben wij het initiatief genomen om te komen tot een verkenningsgesprek 
met Oostzaan en Wormerland, voor ons de logische partners. Dit initiatief is toen uitgebreid naar alle 
afdelingen in Zaanstreek/Waterland. Er hebben inmiddels een aantal gesprekken plaats gevonden met alle 
afdelingsbestuurders en daaruit zijn de contouren van enkele Lokale Netwerken zichtbaar geworden. Daarbij is 
ook gebleken dat wat wij logisch vonden, een samenwerking met Oostzaan en Wormerland in een Lokaal 
Netwerk Zaanstreek, door deze afdelingen niet als een reële optie werd gezien. Onze argumenten zoals we zijn 
politiek, economisch, cultureel, toeristisch verbonden, al eeuwenlang vormen de plaatsen in Zaanstad met 
Oostzaan en Wormerland de Zaanstreek (Google), andere partijen kunnen het wel, we hebben één bank 
(Rabobank Zaanstreek) één krant (Dagblad voor de Zaanstreek) en we hebben zelfs één netnummer (075) 
konden de Oostzaan en Wormerland niet overtuigen. Zij kiezen voor een samengaan met Landsmeer. 
 
Onze ALV van 21 november 2015 gaf ons de opdracht mee om ook eens in gesprek te gaan met 
Beverwijk/Heemskerk en Amsterdam. De eerst genoemde partij heeft totaal geen reactie gegeven en met 
Amsterdam heeft een aangenaam gesprek plaatsgevonden, maar zij hebben van vele omliggende gemeenten 
een verzoek tot gesprek ontvangen. Gezien de huidige stand van zaken heeft het bestuur er voor gekozen om 
te proberen als zelfstandig netwerk Zaanstad door te gaan. Helaas voldoen we qua ledenaantal niet aan de 
nieuw gestelde norm. 
 
En nu kom ik bij de kop van dit artikel. Want nu zijn wij allemaal uitgedaagd om in actie te komen om nieuwe 
leden aan te brengen. Gezien het feit dat bij de laatste Gemeenteraadsverkiezing er 7.000 inwoners van 
Zaanstad op ons kiezers lid hebben gestemd zou het toch mogelijk moeten zijn om er voor te zorgen dat 
minimaal 3% van die liberale wordt van onze partij. Als dat lukt blijven we een zelfstandig Lokaal Netwerk met 
voldoende mensen om uit te putten voor bestuur, gemeenteraad, Provinciale Staten en Tweede Kamer. En wat 
de gemeenteraad  betreft, we moeten zo langzamerhand weer gaan werken aan kandidaten voor op de lijst. 
Dus als u interesse heeft of iemand kent , hoeft nog geen lid te zijn, waarvan u  denkt dat hij/zij geschikt zou zijn 
laat het ons dan even weten. 
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Tot slot nog dit. Onlangs heeft ons raadslid Gerard Hartog afscheid genomen van de raad. De reden was een 
verhuizing naar Alkmaar als gevolg van plezierige ontwikkelingen in de privésfeer. Wij hebben node afscheid 
genomen van Gerard Hartog. Hij heeft zich een flink aantal jaren met ziel en zaligheid ingezet voor VVD 
Zaanstad. Hij heeft meegeschreven aan ons verkiezingsprogramma en was voor ons een belangrijke mede 
onderhandelaar bij het tot stand komen van het huidige college en het coalitieakkoord. Wij zijn hem dan ook 
veel dank verschuldigd en wensen hem veel succes in zijn verdere leven. De opengevallen plaats hebben we 
gelukkig in kunnen vullen met een politicus die gepokt en gemazeld is in het politieke bedrijf. Harm Jan Egberts, 
die al tijdens een ziekteperiode van Gerard Hartog, de portefeuille had waargenomen is nu definitief 
geïnstalleerd als raadslid. Wij prijzen ons gelukkig dat we de opvolging zonder kwaliteitsverlies hebben kunnen 
regelen en wensen Harm Jan veel succes en wijsheid toe bij het uitoefenen van zijn taak. 
 
Ik hoop dat ik ook u heb kunnen doordringen van de noodzaak van het uitbreiden van het ledenaantal en zie de 
aanmeldingen met belangstelling tegemoet. 
  
Bert Bok 
Voorzitter 
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Beste leden,  
 
Deze keer geen lange bijdrage van mij, maar een korte update. Mijn agenda en de deadline van deze 
nieuwsbrief bleken deze keer niet geheel op elkaar afgestemd te zijn :-). 
 
Mijn vorige column over onrustige tijden in de wereld en politiek Den Haag heeft nog niks aan actualiteit 
ingeboekt: of het nu om gaat om de binnenlandse politiek met de verbetering van de werkgelegenheid, of 
de Europese samenwerking, of de situatie in Syrië, Libië, Oekraïne en de asielinstroom. De volgende keer 
meer daarover.  
 
Maar inmiddels is wel de VVD bijeenkomst over MAAK Zaanstad geweest. Een discussie waar ik bij mocht 
zijn. Inspirerend, omdat er zoveel kansen liggen voor Zaanstad! Maar ook 1 waar nog allerlei keuzes 
moeten worden gemaakt over wonen, werken en recreëren. Ik wens de fractie en Dennis Straat bij al deze 
keuzes heel veel wijsheid!  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Barbara Visser  
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De beste route 
 
Na 8 jaar lid te zijn geweest van Provinciale Staten (PS), ben ik in mei geïnstalleerd als gedeputeerde. Een 
hele andere rol. Ik word nu gecontroleerd door PS, terwijl ik eerder zelf de bestuurders controleerde. 
Bovendien gaf ik als Statenlid de kaders aan waarbinnen de gedeputeerden hun werk moesten doen. En 
nu moet ik zelf uitvoeren wat er uit het debat is gekomen. Uiteraard zijn er nog altijd 1.000 wegen om 
daar te komen waar PS heen willen. Aan mij de taak om de beste route te vinden. 
 
In mijn ‘wittebroodsweken’ als gedeputeerde ben ik op veel plekken in Noord-Holland geweest. Van Het 
Gooi tot de Kop van Noord-Holland. Van dijkversterkingsprojecten tot een ochtend meekijken met de 
zwemwaterinspecteurs. Als Statenlid wist ik al veel over de positie van de provincie Noord-Holland. Maar 
ik was niet zo ingevoerd als ik nu ben als bestuurder. Ik krijg nu in volle omvang mee wat er nodig is om de 
boer te laten boeren en ervoor te zorgen dat onze inwoners ’s morgens kunnen douchen. En welke 
bedreigingen er zijn. We staan voor een enorme opgave op het gebied van water, natuur en recreatie. 
Maar er zijn ook heel veel kansen. 
 
Water is uiteraard op de eerste plaats natuur. Maar als we het over water hebben, hebben we het ook 
over recreatie. Want waar water en natuur zijn, ontstaat vaak als vanzelf recreatie. Op en aan het water is 
er rust, maar ook ruimte voor vertier en activiteiten. En die combinatie biedt kansen voor economische 
ontwikkeling. Wanneer we ergens een dijk versterken omdat dat nodig is voor de veiligheid, kunnen we 
ook meteen een strand aanleggen. Als we dat op juiste manier doen, kunnen we zorgen dat de 
biodiversiteit in en aan het water toeneemt. En we maken het mogelijk om te recreëren, om te 
zwemmen. Wanneer recreatie, biodiversiteit en natuur in een gebied in evenwicht zijn, ontstaat er 
vanzelf ruimte voor ondernemers: koek en zopie in de winter en ijsjes in de zomer. 
Neem nu bijvoorbeeld de Markermeerdijken tussen Hoorn en Amsterdam. Het hoogheemraadschap 
werkt daar samen met haar partners aan de dijkversterking. Als er toch gewerkt wordt in het gebied, 
waarom werken we dan niet ook meteen aan de natuur en aan wandel- en fietspaden? Bovendien 
kunnen we ondernemers ruimte geven voor bijvoorbeeld de aanleg van een jachthaven of een steiger in 
het meer. Op die manier werken we aan de economische ontwikkeling van het gebied, scheppen we 
tegelijk recreatiemogelijkheden en versterken we onze status als watersportprovincie. 
 
De provincie heeft echter de wijsheid niet in pacht. Om dit soort plannen te realiseren moeten we 
samenwerken. Ik kan helaas niet met alle 2,7 miljoen inwoners aan tafel. Maar ik wil ook niet alleen met 
de bewoners direct achter de dijk in gesprek. Daarom moeten we met andere overheden, ondernemers, 
milieuorganisaties en recreatieschappen bekijken welke kansen er liggen. Zo zit op een getrapte manier 
toch iedereen aan tafel. We moeten samen de kansen wegen. Wat brengt ons, en daarmee de inwoners 
van Noord-Holland, verder? Vervolgens moeten we die kansen goed benoemen: zo willen we het. Dit is 
de beste route naar het gewenste resultaat. Zo krijgen de inwoners van de provincie een kwalitatief 
goede oplossing tegen aanvaardbare kosten. En die route gaan we samen volgen. 
 
Cees Loggen 

 
 
 
 
 



  

  Nieuwsbrief, februari 2016 

                          
 

                          Interview Gerard Ram - Raadslid in beeld 
                             Door: Bestuur VVD Zaanstad 
                                 
 
Wie is Gerard Ram? 
‘Ik woon ruim zestien jaar in Zaanstad, samen met vrouw en kinderen, maar ben opgegroeid in de Haagse 
Schilderswijk. Als jongen van veertien spijbelde ik weleens om bij het vragenuurtje in de Tweede Kamer te zijn. 
Daar is mijn interesse voor politiek ontstaan, ik vond het fascinerend wat daar allemaal gebeurde. Naast 
fractievoorzitter en regioraadslid ben ik ook vicevoorzitter van Raadslid.nu, de Nederlandse vereniging voor 
raadsleden. Met een baan als operationeel manager bij een ontwikkelaar van studenten- en starterswoningen, is 
mijn agenda zeer goed gevuld. Gelukkig is politiek ook echt mijn passie en besteed ik daar graag mijn extra tijd aan.' 
 
Hoe bent u raadslid geworden? 
In Den Haag werd ik op mijn 18e lid van de JOVD en maakte ik de Nacht van Wiegel mee, waarin met één stem het 
plan voor de gekozen burgemeester werd tegengehouden. Dat vond ik spannend om mee te maken en ik besloot 
toen om later de politiek in te gaan. Ik kom uit een arbeidersgezin en zag in de Schilderswijk problemen genoeg met 
slechte huisvesting, werkgelegenheid, geweld bij jeugd en een veranderende integratie. Politici kunnen daar wat 
aan doen. Toen ik later in Zaanstad ging wonen ben ik bestuurslid geworden bij de VVD en werd ik tot raadslid 
gekozen.' 
'Zonder concurrentie geen innovatie' 
 
Wat is uw politieke stijl? 
‘Ik kom graag op voor mensen en ben niet bang om hun verhaal, en natuurlijk mijn verhaal waar ik in geloof, te 
verkondigen. Daarbij moet je ook luisteren naar de omgeving, met alleen ergens in geloven ben je er niet. Neem 
bijvoorbeeld het investeren in buurthuizen. Daar kun je verschillend over denken. Sommige mensen vinden de 
stenen belangrijk, mij gaat het om de mogelijkheid dat mensen elkaar kunnen ontmoeten. Dat hoeft niet op een 
vaste plek te zijn maar kan ook bij iemand thuis of op een wisselende locatie gebeuren. Zo vind ik de Biebbus die 
naar de scholen en mensen toe komt een goed alternatief voor een vaste bibliotheek. Het liberalisme van eigen 
verantwoordelijkheid nemen in het leven en mensen de ruimte geven waar dat kan, spreekt mij aan. Daarom ben ik 
ook voor concurrentie: zonder concurrentie is er geen innovatie en zouden bijvoorbeeld auto's nooit veiliger en 
schoner zijn geworden.' 
 
Wat wilt u bereiken voor Zaanstad? 
‘Een belangrijk resultaat waar ik aan werk is het Plan van de Stad, Maak Zaanstad. Samen met andere partijen 
maken we een plan met keuzes voor de komende jaren. Welke bedrijven halen we naar Zaanstad toe, waar gaan 
we in investeren en waar bouwen we die 20.000 extra woningen? Hier gaan we keuzes in maken. Daarvoor halen 
we veel informatie op uit de omgeving, in gesprekken met bewoners en bedrijven. In 2016 wordt het plan 
aangeboden aan de gemeenteraad en volgt er een investeringsagenda voor de komende tien tot vijftien jaar.' 
'Er wordt veel door de Zaanstreek gereisd' 
 
Hoe is het om regioraadslid te zijn? 
‘Ik vind het leuk om in de regioraad mensen te zien van allerlei verschillende gemeenten en politieke partijen die 
allemaal dezelfde betrokkenheid bij de regio hebben. Dat had ik van te voren niet verwacht. Regioraadsleden kijken 
echt verder dan hun eigen straat. In de regioraad is ook veel bespreekbaar. Zo ligt er een forse opgave voor 
woningbouw in de regio. Als het heel duur wordt om in Amsterdam te wonen, trekken mensen naar de gemeenten 
eromheen. In Zaanstad hebben we al veel sociale huurwoningen dus we moeten met elkaar voor een evenwichtige 
woningvoorraad blijven zorgen.' 
 
Lees verder 

http://zaanstad.vvd.nl/nieuws/10739/interview-gerard-ram-raadslid-in-beeld
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                        Bestrijding Armoede Eerder en Individueler 
                        Door: Armagan Babaoglu 
                        Vicefractievoorzitter VVD Zaanstad 
 
 
Om kwetsbare bewoners te behoeden voor armoede, streeft de gemeente ernaar in een vroeg stadium passende 
oplossingen voor individuele huishoudens te vinden. 
 
Tijdens de raadsvergadering van 21 januari jl. heeft de raad de visie op armoedebeleid aangenomen. De VVD is op 
hoofdlijnen enthousiast over de visie en strategie armoedeopgave. Met maatwerk heeft deze visie ook zorg voor 
mensen die net boven de 110 procent van het wettelijk sociaal minimum verdienen. Van de regels afwijken 
waarbij het resultaat voorop staat…. Heel gezond. Op deze manier komen dus ook mensen die werken in 
aanmerking voor allerlei tegemoetkomingen. 
 
Want onder hen is een groeiende groep van kleine zelfstandigen die nauwelijks het hoofd boven water houden 
kan. Deze groep wordt in het visiedocument vooral genoemd bij vroeg signalering en preventie. Maar sluiten de 
interventies nou aan bij deze doelgroep…. ? Weten ‘de nieuwe armen’ de gemeente te vinden wanneer ze die 
nodig heeft? Weet de gemeente hoe deze doelgroep te benaderen? 
 
De VVD heeft de wethouder tijdens de behandeling opgeroepen goed na te denken over de aanpak van deze 
zogenaamde ‘nieuwe armen” en hebben hem cijfers gepresenteerd die de armoede onder ZZP’ers illustreert. 
 
Volgens de landelijke cijfers leeft tenminste 12% van de ZZP’ers onder de armoedegrens. Armoede onder hen 
groeit en ZZP’ers kennen een bovengemiddeld armoederisico, namelijk 13%. Uit onderzoek van het CBS blijkt dat 
het aantal ZZP’ers in de periode 2010- 2015 met 29% is toegenomen en verwacht wordt dat het aantal ZZP’ers de 
komende jaren flink verder zal stijgen. Ook in Zaanstad. 
 
De wethouder heeft aangegeven oog te hebben voor deze doelgroep en de fractie van de VVD gaat ervan uit dat 
het college dit meeneemt in haar uitvoeringsplannen. Zo niet…. Dan zullen wij zeker met initiatieven komen 
armoede onder ZZP’ers onder de aandacht te brengen.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Armagan Babaoglu 
Raadslid VVD Zaanstad 
Tel          +316 10618482 
Twitter    @ArmaganBabaoglu 
LinkedIn  http://nl.linkedin.com/in/armaganbabaoglu/

https://twitter.com/armaganbabaoglu
http://nl.linkedin.com/in/armaganbabaoglu/
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Permanente Campagne 
Door: Stephanie Onclin 
Fractieassistente VVD Zaanstad  
& Permanente Campagneleider VVD Zaanstad 
 

 
Voor wie mij nog niet kent, zal ik beginnen met mijzelf voor te stellen. Mijn naam is Stephanie Onclin en ik ben 25 
jaar. Geboren en getogen in Wormerveer waar ik op dit moment ook samenwoon met mijn vriend. Na het 
afronden van mijn VWO aan het Zaanlands Lyceum ben ik bedrijfskunde gaan studeren aan de Vrije Universiteit. 
Tijdens mijn master marketing ben ik bij NedTrain in Haarlem begonnen als project ondersteuner. Nu, 3 jaar later, 
ben ik nog steeds werkzaam bij NedTrain maar inmiddels als projectleider.  
 
Al van jongs af aan heb ik een duidelijke mening en volg ik de landelijke politiek. Na het afronden van mijn studie 
heb ik dan ook een mail gestuurd aan deze VVD afdeling met de vraag of ik mij kon inzetten voor de VVD en zo 
begon mijn avontuur bij de VVD. Na een stage bij het bestuur ben ik bij het installeren van de huidige fractie 
begonnen als fractieassistente. Dit doe ik nog steeds met veel plezier maar ik wilde graag ook iets anders doen. 
Om die reden heb ik de rol van permanente campagneleider opgepakt. 
 
Persoonlijk vind ik het belangrijk om de politiek dicht bij de mensen te brengen en omgekeerd. Onder het mom 
dat een betere wereld bij jezelf begint, ben ik op dit moment bezig om na te denken hoe wij als partij dit in 
praktijk kunnen brengen.  Het doel is om meer in gesprek te gaan met jullie, de leden, en overige inwoners van 
deze stad. Enerzijds door proactief de straat op te gaan en anderzijds door jullie uit te nodigen om eens mee te 
kijken met onze fractie, bestuur, wethouder en overige actieve leden tijdens hun werk.  
 
Om te beginnen zijn Mustafa, namens het bestuur, en ik op zoek naar een team om dit samen met ons te doen. 
Lijkt het jou leuk om mee te denken en te werken dan kun jij jezelf aanmelden via 
stephanie.onclin@vvdzaanstad.nl. Ideeën zijn uiteraard ook altijd welkom! 

mailto:stephanie.onclin@vvdzaanstad.nl
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                          Afkoopsom erfpacht omlaag 
                            Door: Annemarie van Nieuwamerongen 
                            Fractielid VVD Zaanstad 

 
 
 
Na vorig jaar de masterclass gevolgd te hebben, ben ik dit jaar toegelaten tot de kadertraining. Het zijn intensieve, 
maar erg leerzame zaterdagen waarbij we meer de diepte in zijn gegaan met liberalisme en besturen; debatteren 
en onderhandelen zijn de volgende thema’s. 
 
De kadertraining bestaat uit VVD’ers uit het hele land die met name werkzaam zijn in de raad, college van B&W, 
de provincie en/of het bestuur en wordt begeleid door de Haya van Somerenstichting, leden van de Tweede 
Kamer en wethouders. Leuk om op deze manier mensen met allerlei verschillende achtergronden maar met één 
gedeelde passie (VVD) te leren kennen, zo de overeenkomsten en verschillen te zien met mezelf en/of Zaanstad, 
maar vooral om van en met hen te mogen leren. 
 
Ik kan de masterclass en kadertraining van harte aanbevelen! Meer informatie over de kadertraining en andere 
opleidingen is te vinden via opleidingen.vvd.nl 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Bron: http://opleidingen.vvd.nl

http://opleidingen.vvd.nl/
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Locatiekeuze voor basisschool De Toermalijn in Wormerveer 
Door: Rina Schenk 
Fractielid VVD Zaanstad 
 
 

 
De VVD is groot voorstander van ruimte geven en inspraak. Vooral in processen die met de openbare ruimte te 
maken hebben. Die is namelijk van ons allemaal. Voor de Toermalijn, een school in Wormerveer die vernieuwd 
moet worden, is in het verleden de keuze gemaakt om met een reguliere procedure de vergunning voor een 
nieuwe school te verlenen. Uit een uitspraak van de rechter bleek dat er een uitgebreide procedure gevolgd had 
moeten worden. En wat dan? Het college heeft na rijp beraad besloten tot een volledige reset. Een volledige reset 
betekende ook dat niet alleen gekeken wordt naar de huidige locatie. Een reset met alle gevolgen van dien, 
vertraging in het proces dus langer wachten voor de schoolkinderen en veel geld dat verloren ging doordat de 
procedure opnieuw gevolgd gaat worden.  
 
Besloten is om het proces voor een locatiekeuze heel nadrukkelijk samen met de omwonenden en 
belanghebbenden te voeren en dat is goed geweest. Veel partijen vragen zich af wat er geleerd is van het gebeuren 
rondom de Toermalijn. In ieder geval is er advies ingewonnen wanneer nu wel en niet een uitgebreide procedure 
gevolgd moet worden. Er is meer duidelijkheid. De keuze wordt in overleg met de wethouder gemaakt.  
 
En nu dan uitgebreid de omwonenden betrekken. Het proces lijkt wel een burenakkoord in het groot en eerder 
klaar als de pilot ruimte geven op de plek van de Fortuinschool. De VVD kan zich vinden in de locatiekeuze voor het 
Noordeinde. 
 
Er zijn een paar moties ingediend bij het voorstel voor de locatie. Om de raad op de hoogte te houden. En ja, wij 
vinden het inderdaad logisch dat de raad geïnformeerd blijft en hoeven daarvoor geen motie. Ook beleid is dat bij 
nieuwbouw gekeken wordt naar duurzaamheid en hoeft niet nog extra via een motie te worden gevraagd.  
 
Wat nog niet weg is, is de onzekerheid van de omwonenden van het 
Krommenierpad en de Tulpstraat over de invulling die er daar gaat 
komen. Deze locaties waren ook in beeld voor de school. Wat we 
belangrijk vinden is dat bij de nieuwe plannen voor beide locaties de 
omwonenden weer betrokken worden. De VVD vraagt het college 
dan ook om dit voortvarend op te pakken. Dit is toegezegd door de 
wethouder. 
 
Namens de fractie, Rina Schenk 
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VVD Taartenactie 2016 
Door: Rina Schenk 
Fractielid VVD Zaanstad 
 
 

 
Voor de 10e keer dit jaar werd rond Valentijnsdag de VVD Taartenactie van Provinciale Staten gehouden. Deze 
actie is bedoeld om een persoon of groep personen in het zonnetje te zetten die zich maatschappelijk inzetten. De 
taart werd uitgereikt door Esther Rommel van de VVD Statenfractie en Annemarie van Nieuwamerongen en Rina 
Schenk van VVD Zaanstad aan Marije Heijne en haar vrijwilligers van de kledingbank. Marije en haar team waren 
aangenaam verrast.  
 
De kledingbank is een particulier initiatief opgezet door Marije die niet alleen voor de Zaanstreek maar ook voor 
omliggende gemeenten een helpende hand biedt aan mensen die van een minimum bedrag moeten rondkomen. 
De kledingbank werkt zonder subsidie van de gemeente. Iedereen mag tweede hands kleding, schoenen en 
speelgoed komen brengen. Die wordt gesorteerd. De goede kleding komt in de winkel en wat niet bruikbaar is gaat 
naar een opkoper. Van de inkomsten van de opkoper wordt de huur en andere lasten betaald. De minima die in 
aanmerking komen kunnen langskomen om te winkelen in Krommenie. Op dinsdagavond is er zelfs een kapster 
aanwezig waar gebruik van gemaakt kan worden. En dat alles zonder kosten voor de klant. 
 
Vorig jaar is de huur opgezegd van het pand waar ze zaten. Een grote tegenslag voor de vrijwilligers. Een nieuw 
pand werd gevonden maar was helemaal leeg. Met het zoeken van sponsoren is het gelukt om een keukenblok, 
een toilet, een tussenwand, stellingen en de winkelinrichting te verzorgen. En dat alles zonder een beroep te doen 
op geld van de gemeente. VVD Zaanstad vindt dat een enorme prestatie en een groot compliment waard. 
 
Door de verhuizing en het werk dat gestoken is in het nieuwe pand is er wel een achterstand ontstaan in het 
verwerken van de gebrachte zakken. Een enorme berg ligt er nog te verwerken. Wie wil helpen kan contact 
opnemen met de kledingbank. 
 
De VVD fractie roept iedereen op om de kledingkast te inspecteren en wat overbodig is geworden te brengen naar 
de Kledingbank, gevestigd op Vermaningstraat 7C in Krommenie.  
 
Meer informatie is te vinden op http://www.kledingbankzaanstad.nl  
 
Namens de fractie, Rina Schenk 

http://www.kledingbankzaanstad.nl/
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VVD-bijeenkomst over MAAK.Zaanstad 

Op woensdag 27 januari jl. is een politiek café georganiseerd over MAAK.Zaanstad. 
Arnoud Beens (programmamanager MAAK.Zaanstad vanuit de gemeente) hield een 
presentatie over het proces en een aantal uitkomsten van de vele gesprekken die 
hebben plaatsgevonden. Onze fractievoorzitter Gerard Ram riep alle aanwezigen op 
om mee te discussiëren, maar vooral ook om mee te dromen. Onze wethouder Dennis 
Straat riep op om Amsterdam als een kans te zien. Onze voormalige wethouder en 
huidige lid van de Tweede Kamer Barbara Visser gaf aan dat ze trots is op het Zaanse-
DNA.  
Lees verder 

 
 
 
Gerard Hartog vertrekt en Harm Jan Egberts geïnstalleerd als fractielid 

Tijdens de Raadsvergadering van donderdag 21 januari 2016 is de heer Gerard Hartog als 
fractielid VVD Zaanstad gestopt i.v.m. een verhuizing. Het Bestuur en de Fractie dankt de heer 
Hartog voor zijn inzet de afgelopen jaren voor een liberaler Zaanstad. En wenst hem veel 
succes en geluk in Alkmaar. Tijdens de zelfde Raadsvergadering is de heer Harm Jan Egbert 
geïnstalleerd als fractielid.  Het Bestuur en Fractie wenst de heer Egberts veel succes als 
fractielid. 
Lees verder 
 

 
 

 
Meer informatie 
Voor meer informatie en nieuwsberichten verwijzen wij u graag naar onze website www.vvdzaanstad.nl. 
 

http://zaanstad.vvd.nl/nieuws/12595/vvd-bijeenkomst-over-maak-zaanstad
http://zaanstad.vvd.nl/nieuws/12131/gerard-hartog-vertrekt-en-harm-jan-egberts-geinstalleerd-als-fractielid
http://zaanstad.vvd.nl/nieuws/12131/gerard-hartog-vertrekt-en-harm-jan-egberts-geinstalleerd-als-fractielid
http://www.vvdzaanstad.nl/

